
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 21.03.2022
Tid: Kl. 16:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Rune Midtun FRP
Jan Birger Medhaug H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Odd Magne Brandt Hansen SV

Forfall Parti Varamedlem Parti
Svanhild I. Lygre Andersen AP Siv J. Storesund AP
Ole Kristian Nilsen H Nina Ve Sæbø H
Randi Wisnæs H Dag Inge Aarhus H
Tor Asle Grønningen SP Wenche Lindtner SP

Møtenotater:

Orientering:
Situasjonen ved passutstedelse og flyktningsituasjonen, Politiet v/Edgar Mannes

Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål.
Saklisten godkjent med tilleggssak 32/22: Anmodning om å bosette 250 flyktninger i 2022.
Sak 32/22 ble behandlet før sak 30/22.

Ordfører foreslo Aarhus (H) og Storesund (AP) til å signere protokollen sammen med møteleder.

Aarhus (H) og Storesund (AP) ble enstemmig valgt til å signere protokollen.

Møtet slutt kl. 18:30.
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024/22 Kommunalt tilskudd til veterinærvakt for store dyr/ 

produksjonsdyr i Karmsund veterinærvaktdistrikt 

 

025/22 Status - Oppfølging av Plan for "Leve hele livet" i Karmøy  

026/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, utfordringer og 

muligheter 

 

027/22 Fastsettelse av kommuneplanens samfunnsdel 2021-2030  

028/22 Orientering om legesituasjonen i Karmøy kommune  

029/22 Interkommunal legevakt  

030/22 Samlesak for referatsaker  

031/22 Samlesak for spørsmål  

032/22 Anmodning om å bosette 250 flyktninger i 2022  
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024/22 Kommunalt tilskudd til veterinærvakt for store dyr/ 

produksjonsdyr i Karmsund veterinærvaktdistrikt 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar å bruke 305 000 kroner fra disposisjonsfond i 2022 for å finansiere 
kommunalt tilskudd til veterinærvakt for store dyr/ produksjonsdyr i Karmsund veterinærvaktdistrikt. 
Årlig bevilgning for kommunalt tilskudd til veterinærvakt skal innarbeides i rådmannens forslag til 
økonomiplan 2023-2026. Det blir gjort følgende endringer i 
budsjettet for 2022: 
 
I budsjettskjema 1A – bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift økes med 305 000 kroner. 
Bruk av disposisjonsfond økes med 305 000 kroner. 
 
I budsjettskjema 1B – bevilgninger drift: 
Tjenesteområde 14 Næring økes med 305 000 kroner. 
 
 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 024/22 Vedtak: 

 
Kommunestyret vedtar å bruke 305 000 kroner fra disposisjonsfond i 2022 for å finansiere 
kommunalt tilskudd til veterinærvakt for store dyr/ produksjonsdyr i Karmsund veterinærvaktdistrikt. 
Årlig bevilgning for kommunalt tilskudd til veterinærvakt skal innarbeides i rådmannens forslag til 
økonomiplan 2023-2026. Det blir gjort følgende endringer i 
budsjettet for 2022: 
 
I budsjettskjema 1A – bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift økes med 305 000 kroner. 
Bruk av disposisjonsfond økes med 305 000 kroner. 
 
I budsjettskjema 1B – bevilgninger drift: 
Tjenesteområde 14 Næring økes med 305 000 kroner. 
 
 

 

 

025/22 Status - Oppfølging av Plan for "Leve hele livet" i Karmøy 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
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15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Sak 13/22 ble behandlet etter sak 14/22. 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Eldrerådet støttet enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 
 

ELD - 013/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 017/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 011/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 

FSK - 025/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar saken om statusbeskrivelse i arbeidet med planen «Leve hele livet» til 
orientering. 
 
 

 

 

026/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, 

utfordringer og muligheter 
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Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 

RFM - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

16.03.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Forslaget fremsatt av Haar Rogde enstemmig vedtatt.  
 
 

KUR - 007/22 Vedtak: 

Ungdomsrådet tar saken til orientering, men understrekerer viktigheten av at eksisterende tilbud 
både er synlig og operativt til en hver tid.  Det fokuseres på arbeidet med å rekruttere 
helsesykepleiere og psykologer.   
 
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Behandlet etter behandling av sak 10/22.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble enstemmig tatt til orientering. 
 

FSK - 026/22 Vedtak: 

 
Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 



Side 6 av 14 

 

 
 

 

 

027/22 Fastsettelse av kommuneplanens samfunnsdel 2021-2030 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1.Karmøy kommunestyre vedtar kommunens samfunnsdel 2021-2030 i henhold til PBL § 11-2.  

 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet følgende endringsforslag på vegne av Karmøylista og Høyre: 
 
Overordnete utviklingsscenarier: 
 
1. Kommunen ønsker å legge til rette for at folk skal kunne etablere seg i bygder, tettsteder eller byer. 
Det er viktig at lokalsamfunn gis mulighet til fremtidig befolkningsvekst m.a. ved nybygging og 
fortetting og oppgradering av eksisterende eiendommer m.v. 
 
2. Kommunen vil også prioritere gode utviklingsprosesser i våre tre byer med utgangspunkt i sin 
egenart og med de stimuleringstiltak og den medvirkning kommunen som positiv utviklingsaktør kan 
bidra med for å styrke viktige servicefunksjoner i Karmøysamfunnet. 
 
Teksten gjennomgås og «vaskes» med dette som bakgrunn. 
 
3. Kommentarer til arealstrategi: 
 
● Under avsnittet «Prioriterte satsingsområder: Karmøy kommune vil ha en ambisjon om å øke 
bostedsattraktivitet og næringsattraktivitet for derigjennom å tiltrekke flere innflyttere til kommunen 
i større omfang enn SSB sin framskriving av folketallet, og gjennom dette utvikle både by og 
lokalsamfunn. 
 
● Det skal legges til rette for utviklingsmuligheter over heile kommunen. 
 
● Karmøy kommune skal være en aktiv og samskapende samfunnsutvikler som bruker strategiske 
investeringer og lokalisering av egen virksomhet for å utvikle levende byer og lokalsamfunn. 
 
● En bærekraftig kommune må satse på og styrke det som skaper verdier basert på fornybare 
ressurser som bl.a. landbruk, fiske og skogbruk. 
 
● Det vises også til Statsforvalteren i Rogaland sin «Oppstart av verneprosess etter 
naturmangfoldloven», vestkysten av Karmøy 
 
● Det skal legges til rette for gode samferdselsløsninger og øvrig infrastruktur. 
 
● Eksisterende infrastruktur og vedtatte prosjekter og planer hensyntas. 
 
● Behov for næringsområder må gjennomgås. 
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● Kolnes-området er ett av flere eksempler på områder for økt bosetting i Karmøy kommune. 
 
● Kart over Karmøy viser de tre byene og Norheim uthevet, og alle tettsteder vises markert med navn 
herunder Torvastad, Kvalavåg, Vea Ferkingstad, Sandve, Syre, Håvik, Vormedal Kolnes Røyksund. 
 
● Bilen er en nødvendighet i bygde Norge og dette faktum bør gå frem av planen. 
 
● Når nødvendig infrastruktur og andre samfunnsviktige etableringer foretas, skal natur-, miljø- og 
jordvern ivaretas på best mulig måte. 
 
 
Votering: 
Innstillingen vant frem med 7 stemmer mot 4 (3 H, 1 KL) for forslag fremsatt av Thorheim (KL) på 
vegne av KL og H. 
 
 

FSK - 027/22 Vedtak: 

1.Karmøy kommunestyre vedtar kommunens samfunnsdel 2021-2030 i henhold til PBL § 11-2. 

 

 

 

028/22 Orientering om legesituasjonen i Karmøy kommune 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støttet enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 

RFM - 015/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
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16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Behandlet før sak 09/22.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

HHO - 010/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Hansen (SV) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vedlagte innspill fra ALU datert 31.01.22 vurderes, og forslag til tiltak drøftes og utarbeides i samråd 
med leger som praktiserer i Karmøy kommune. 
 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Hansen (SV) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 

FSK - 028/22 Vedtak: 

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 
rekruttering av leger til Karmøy kommune.  
 
Vedlagte innspill fra ALU datert 31.01.22 vurderes, og forslag til tiltak drøftes og utarbeides i samråd 
med leger som praktiserer i Karmøy kommune. 
 
 
 

 

 

029/22 Interkommunal legevakt 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar at det opprettes en interkommunal legevakt på Raglamyr som skal 

dekke hele kommunen. 
2. Kommunestyret vedtar at budsjett for P526 – Beredskapssenter, lege og brann, blir økt fra 

151,7 mill. kroner til 167,2 mill. kroner. Økningen innebærer at budsjettdelen for 
interkommunal legevakt økes fra 38,2 mill. kroner til 53,7 mill. kroner. Vedtatt 
budsjettøkning innarbeides ved rullering av investeringsbudsjett 2023-2032. 
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3. Rådmannen bes om å gå i dialog med Haugesund og Sveio kommuner om en eventuell 
tiltredelse i samarbeidet, samt med Helse Fonna om lokasjon av ambulansestasjon.  

4. Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å inngå intensjonsavtaler og avtaler med 
samarbeidende kommuner.   

 
 

15.03.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Sak 14/22 ble behandlet før sak 13/22. 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål.  
 
Ravnsnæs foreslo: 
Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
 
Ravnsnæs forslag vedtatt med 4 stemmer (Ravnsnæs, Reiersen, Vikre og Hjelmås) mot 3 stemmer 
(Stava Farbu, Tveit og Spångberg) for rådmannens forslag som falt. 
 
 
 

ELD - 014/22 Vedtak: 

Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
 
 

15.03.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Behandlet før sak 38/22. 
Vikshåland (SP) ønsker å utsette saken. 
Robin Hult (UA) fremmet følgende forslag: 
Det etableres legevakt i forbindelse med kasernert brannstasjon på Veasletta. Politiet, som er på vei 
ut av Kopparen, inviteres til å legge ny Politistasjon på samme område. 
En slik etablering vil ha store fordeler med felles ressurser i form av møterom, kantindedrift etc 
 
Karmøy kommune inngår avtale med Haugesund kommune om felles interkommunal legevakt for 
fastlandsdelen av Karmøy kommune. Andre kommuner inviteres inn. 
 
Det ble innvilget 5 minutter pause i møte  for avklaringer. 
Hults forslag vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer  (SP, MDG, KRF) for innstillingen. 
 

HTM - 040/22 Vedtak: 

Det etableres legevakt i forbindelse med kasernert brannstasjon på Veasletta. Politiet, som er på vei 
ut av Kopparen, inviteres til å legge ny Politistasjon på samme område. 
En slik etablering vil ha store fordeler med felles ressurser i form av møterom, kantindedrift etc 
 
Karmøy kommune inngår avtale med Haugesund kommune om felles interkommunal legevakt for 
fastlandsdelen av Karmøy kommune. Andre kommuner inviteres inn. 
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15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på 
Åkra/Vea. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt. Rådmannens innstilling fikk ingen stemmer og falt. 
 

RFM - 016/22 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på 
Åkra/Vea. 
 

16.03.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Forslaget fremsatt av August Haarr Rogde enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 006/22 Vedtak: 

Ungdomsrådet ønsker at Karmøy kommune går for alternativet om ny legevakt sentralt plassert på 
Vea. Dette på grunn av lang reiseveg for innbyggere på Sør-Karmøy dersom legevakt etableres på 
Raglamyr.  Avtalen med Haugesund kommune om legevakt for innbyggere på Fastlands-Karmøy 
videreføres.  
 

16.03.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Hop (Ap) fremmet forslag på egne av Arbeiderpartiet:  
1. Karmøy kommune vedtar å bygge ny legevakt og brannstasjon, og i samråd med Helse Fonna 
finner kommunen en løsning for samlokalisering av ambulansestasjon, i Veakrossen. Driften av 
døgnåpen legevakt og ambulansestasjon i Åkrehamn videreføres som i dag frem til ny permanent 
legevakt står klar i Veakrossen. Kommunestyret vedtar at rådmannen innarbeider investerings- og 
driftskostnader for prosjektet i fremtidige budsjetter. 
 
2. Rådmannen skal jobbe for å oppnå samarbeid med nabokommuner, Haugesund, Sveio, Tysvær, 
Bokn og Utsira, for etablering og drift av en interkommunal legevakt på Raglamyr. Legevakten skal 
samlokaliseres med Haugaland Brann og Redning IKS og eventuelt ambulansestasjon på Raglamyr. 
Rådmann rapporterer til Formannskapet om fremgangen i arbeidet. Endelig avgjørelse om 
opprettelse av et IKS tas i kommunestyret. Innbyggerne på Nord-Karmøy søkes ivaretatt av 
Haugesund som i dag om IKS ikke blir en realitet. 
 
Borg (KL) fremmet forslag på vegne av Karmøylista og Høyre:  
1. Videre arbeid med prosjektering av IKS-legevakt (IKLV) stilles i bero til det er nærmere avklart vedr 
Haugesund og Sveio sin deltakelse i felles legevakt på Raglamyr. 
 
2.  Hovedutvalget og Formannskapet skal på sine møter få en redegjørelse av status fra møtene med 
Haugesund og Sveio. 
 
3. Dersom Haugesund kommune og Sveio kommune, etter en snarlig avklaring, ikke ønsker å være en 
del av en IKS-legevakt, er forutsetningene ikke tilstede for en interkommunal legevakt på Raglamyr, 
og planene legges isåfall på is. 
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4. Kommunestyret ber Rådmannen utarbeide en plan for en samlokalisering av Legevakt, Ambulanse, 
Brann- og redningstjeneste på Vea som skal dekke øydelen av Karmøy kommune. 
 
5. Det inngås en ny avtale for legevakttjenester for innbyggerne på fastlands-Karmøy med 
Haugesund kommune 
 
Ørpetvedt (FrP) fremmet følgende forslag:  
HHO vedtar å ikke gå videre i planlegging av IKS for legevakttjenesten. 
 
HHO går innfor at en ny og moderne kommunal legevakt skal bli etablert på Vea i nær tilknytning til 
sykehjemmet. 
 
Kommunen tar initiativ til dialog med Helse Fonna ambulansetjeneste med fokus på et fortsatt tett 
samarbeid og samlokalisering. 
 
Avtalen med Haugesund Legevakt opprettholdes for innbyggerne i Nord- og fastlands Karmøy som i 
dag. 
Rådmannen sitt forslag fikk ingen stemmer og falt.  
Forslaget fremsatt av Borg (KL) på vegne av Karmøylista og Høyre fikk 3 stemmer (KL 2, H 1).  
Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (FrP) fikk 2 stemmer (Sp 1, Frp 1). 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) fikk 4 stemmer (Ap 2, KrF 1, Frp 1).  
 
 
 
 

HHO - 009/22 Vedtak: 

1. Karmøy kommune vedtar å bygge ny legevakt og brannstasjon, og i samråd med Helse Fonna 
finner kommunen en løsning for samlokalisering av ambulansestasjon, i Veakrossen. Driften av 
døgnåpen legevakt og ambulansestasjon i Åkrehamn videreføres som i dag frem til ny permanent 
legevakt står klar i Veakrossen. Kommunestyret vedtar at rådmannen innarbeider investerings- og 
driftskostnader for prosjektet i fremtidige budsjetter. 
 
 
2. Rådmannen skal jobbe for å oppnå samarbeid med nabokommuner, Haugesund, Sveio, Tysvær, 
Bokn og Utsira, for etablering og drift av en interkommunal legevakt på Raglamyr. Legevakten skal 
samlokaliseres med Haugaland Brann og Redning IKS og eventuelt ambulansestasjon på Raglamyr. 
Rådmann rapporterer til Formannskapet om fremgangen i arbeidet. Endelig avgjørelse om 
opprettelse av et IKS tas i kommunestyret. Innbyggerne på Nord-Karmøy søkes ivaretatt av 
Haugesund som i dag om IKS ikke blir en realitet. 
 
 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Grindhaug (KRF) fremmet følgende utsettelsesforslag på vegne av AP, KRF, FRP og SP: 
1. Karmøy formannskap registrerer at det er kommet positive signaler fra Haugesund kommune om å 
på nytt vurdere et samarbeid om interkommunal legevakt, og er positive til et slikt samarbeid. Da 
dette vil være en sentral forutsetning for en avgjørelse om ny legevaktordning, bes rådmannen 
fremme sak på nytt når det er kommet avklaring rundt et samarbeid som også inkluderer Haugesund, 
Sveio og Utsira.  
 
2.Det skal videre utredes ulike alternativer for hvordan en fortsatt legevaktsordning for innbyggerne 
sør på øysiden i Karmøy kommune kan løses på en fremtidsrettet måte.   
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3. Ny sak fremmes for kommunestyret innen juni 2022. 
 
 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende utsettelsesforslag på vegne av KL og H. 
1. Videre arbeid med prosjektering av IKS-legevakt (IKLV) stilles i bero til det er nærmere avklart vedr 
Haugesund, Sveio, Utsira, Tysvær, Bokn og VESS-kommunene sin deltakelse i felles legevakt på 
Raglamyr. 
 
2. Dersom de øvrige kommunene, etter en snarlig avklaring, ikke ønsker å være en del av en IKS-
legevakt, er forutsetningene ikke tilstede for en interkommunal legevakt på Raglamyr, og planene 
legges på is. 
 
3. Kommunestyret ber Rådmannen utarbeide en plan for en samlokalisering av Legevakt, Ambulanse, 
Brann- og redningstjeneste på Vea som skal dekke øydelen av Karmøy kommune. 
 
4. Det inngås en ny avtale for legevakttjenester for innbyggerne på fastlands-Karmøy med 
Haugesund kommune 
 
 
Det ble avholdt gruppemøte fra kl. 18:00 til 18:15. 
 
Thorheim (KL) trakk sitt forslag. 
 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende utsettelsesforslag på vegne av AP, H, KL, FrP, KrF, SP og SV: 
1. Karmøy formannskap registrerer at det er kommet positive signaler fra Haugesund kommune om å 
på nytt vurdere et samarbeid om permanent interkommunal legevakt, og er positive til et slikt 
samarbeid. Da dette vil være en sentral forutsetning for en avgjørelse om ny legevaktordning, bes 
rådmannen fremme sak på nytt når det er kommet avklaring rundt et samarbeid som også inkluderer 
Haugesund, Sveio og Utsira.  
 
2.Det skal videre utredes ulike alternativer for hvordan en fortsatt legevaktsordning for innbyggerne 
sør på øysiden i Karmøy kommune kan løses på en fremtidsrettet måte.   
 
3. Ny sak fremmes for kommunestyret innen juni 2022. 
 
 
 
Votering: 
Fellesforslag fra AP, H, KL, FrP, KrF, SP og SV fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av et samlet 
formannskap ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 

FSK - 029/22 Vedtak: 

1. Karmøy formannskap registrerer at det er kommet positive signaler fra Haugesund kommune om å 
på nytt vurdere et samarbeid om permanent interkommunal legevakt, og er positive til et slikt 
samarbeid. Da dette vil være en sentral forutsetning for en avgjørelse om ny legevaktordning, bes 
rådmannen fremme sak på nytt når det er kommet avklaring rundt et samarbeid som også inkluderer 
Haugesund, Sveio og Utsira.  
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2.Det skal videre utredes ulike alternativer for hvordan en fortsatt legevaktsordning for innbyggerne 
sør på øysiden i Karmøy kommune kan løses på en fremtidsrettet måte.   
 
3. Ny sak fremmes for kommunestyret innen juni 2022. 
 
 

 

 

030/22 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

RS 033/22 - Høring - bedre polititjenester og beredskap 
Ordfører ber om at høringen tas til politisk behandling.  
 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Ordfører tar imot høringsinnspill fra formannskapets medlemmer, og oversender rådmannen.  
 
Rådmannen utarbeider høringssvar. 
 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 

FSK - 030/22 Vedtak: 

Referatsakene ble tatt til etteretning. 
 
 

 

 

031/22 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innmeldte spørsmål utsettes til neste møte. 
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032/22 Anmodning om å bosette 250 flyktninger i 2022 
 

 

 

21.03.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble behandlet før sak 30/22. 
 
Ordfører fremmet følgende forslag: 
Karmøy kommunestyre vedtok 7. mars en fordømmelse av Russlands krenkelseav Ukrainas 
suverenitet, og at Karmøy kommune er klar til å ta imot flyktninger vesentlig utover rammen/antallet 
som ble vedtatt av kommunstyret i desember 2021. Det er nå mottatt en ny anmodning fra 
Integrerings- og mangfoldsdirektoratet hvor Karmøy kommune er anmodet om å bosette 250 
flyktnigner i 2022. Det er behov for et vedtak om dette i kommunen. 
1. Karmøy kommune vil bosette 250 flyktninger i 2022, i henhold til oppdatert anmodning fra 
Integrerings- og mangfoldsdirektoratet. 
2. Rådmannen er gitt fullmakt til å gjøre budsjettreguleringer innenfor rammen av budsjett for 
boetting av flykninger. Karmøy kommunestyre vedtar at denne fullmakten utvides til å også gjelde 
andre tilkuddsordninger på flyktningeområdet. 
 
Vedtaket oversendes IMDi med forbehold om at kommunestyret gjør tilsvarende vedtak. 
 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 032/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtok 7. mars en fordømmelse av Russlands krenkelseav Ukrainas 
suverenitet, og at Karmøy kommune er klar til å ta imot flyktninger vesentlig utover rammen/antallet 
som ble vedtatt av kommunstyret i desember 2021. Det er nå mottatt en ny anmodning fra 
Integrerings- og mangfoldsdirektoratet hvor Karmøy kommune er anmodet om å bosette 250 
flyktnigner i 2022. Det er behov for et vedtak om dette i kommunen. 
 
1. Karmøy kommune vil bosette 250 flyktninger i 2022, i henhold til oppdatert anmodning fra 
Integrerings- og mangfoldsdirektoratet. 
 
2. Rådmannen er gitt fullmakt til å gjøre budsjettreguleringer innenfor rammen av budsjett for 
boetting av flykninger. Karmøy kommunestyre vedtar at denne fullmakten utvides til å også gjelde 
andre tilkuddsordninger på flyktningeområdet. 
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